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Deltagere: 
 
Forældrevalgte: Mette Holdgaard Dahlerup, Morten Kirkegaard Jensen, Tommy Larsen, Mette 

Fomsgaard, Tina Bjerregaard, Heino Ydegaard og Søren Blach 

Medarbejderrepræsentanter: Line Bech Skov & Birgitte Brix 

Repræsentant fra ungdomsuddannelse: Bo Nørregaard Jensen – Viden Djurs 

Repræsentant fra lokalt foreningsliv: Vakant 

Elevrepræsentanter: Freja Asta Kjeldsen 9EP og Simon B. Schunk 8D 
 
Ledelse: Lissi Pedersen  
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DAGSORDEN 
Mødeleder : Søren Blach 

Referent : Lissi Pedersen 
 

 
Sagsfremstilling 
orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

 
Tid og 
ansvarlig 

 
Indhold 

 
Beslutning 
Hvem gør hvad og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden (B)  
Her meddeles hvis der er ønske om 
underpunkter skrevet ind under evt. 

 
2 min 
 
Alle 
 

 
Afbud fra Line  
 
Godkendt dagsorden. 

 

 
2. 

 
Nyt fra skoleledelsen 
 

 
15 min 
LP 
 

- Corona-status (i alt 263 elever har været noteret syge-

meldt pga. Corona siden nytår. Coronas indflydelse på 

næsten alle forhold (kantine, valgfag udsættes, praktik, 

møder, introduktionsbesøg af forældrene til kommende 0. 

og 7.kl) Alle gør, hvad de kan!  

- Lederteamet har generelt mødt stor opbakning i den aktu-

elle situation! 

- Der er netop udarbejdet reviderede informationsmaterialer 

til netop kommende 0. og 7. årgang samt ny video om 

”overgange”. Forældrene på 0. årgang inviteres til ”walk 

through-besøg”, så de kan se skolen. 

- Et roligt nytår omkring skolen! Få skader og sjove løjer… 

- Skolen har netop fået mulighed for at søge midler til ind-

vendig vedligehold. (2X2 mio.) eks. til renovering af gulve, 

toiletter og energibesparende foranstaltninger. Vi søger til 

det vi i forvejen har stående på ønskesedlen. 

- Vi har haft gæster fra Munkholmskolen i Randers kom-

mune, som har ønsket at høre mere om linjerne på 9. år-

gang. I den kommende uge kommer der gæster fra Tirs-

dalens skole. 

- Forventet afsked med Christina i forbindelse med afde-

lingsmøderne d. 22. februar. 
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- 9. årgang i praktik i denne uge. Desværre er en elev kom-

met slemt til skade i en arbejdsulykke. 

- De forældrevalgte i skolebestyrelsen udtrykte deres aner-

kendelse for det ekstra arbejde, som lige nu udføres sær-

ligt af skolens ledelsesteam, mens vi venter på den nye 

skoleleder. 

 

 
3. 

 
Regnskab 2021 
Budget 2022 
 

 
15 min 
LP 

 
Jørgen deltager på februar mødet med det endelige regnskab og 
budget. På det kommende møde planlægger vi at fremlægge den 
”færdige” budgetmodel, som har været undervejs et stykke tid. 
Herefter kvartalsvis opfølgning, hvor der er reel mulighed for sam-
menligning. 
 
Aktuelt er forventningen, at regnskab 2021 slutter med et resultat 
omkring 0. Vi afventer lige nu de sidste afregninger på Corona-ud-
gifterne og udligning i forhold til enkelte spec. klasseelever. Regn-
skabet afsluttes først endeligt d. 31. januar. 
 
I forhold til Budget 2022, så er vi meget forsigtige. Det har været 
svært at vide, hvad den nye ”model 2” vil betyde for Auning skole. 
Skolen har haft et sparringsmøde med forvaltningen for at være 
sikre på, at vi har fået det rigtige beløb suppleret med beløb fra re-
levante kommunale puljer. Lige nu forventer vi at have endeligt 
overblik ved udgangen af måneden. Vi skal også kigge ind i 2023 i 
forhold til både ”almen” og specialklasse-tildelingen. Det er afgø-
rende, hvilket beløb vi får tildelt pr. klasse. Forventningen er lige 
nu, at vi opretter 30 klasser til kommende skoleår. Endnu engang 
oplever vi det utilfredsstillende, at budgettet ikke er helt klart pr. 1. 
januar.  
 
Det endelige budget 22 drøftes på næste skolebestyrelsesmøde 
d. 22. februar. 
 

 
 

     

 
4. 

 
Politikker møde 2022 

 
10 min 
SBL 

 
Oplæg til dagsorden er udsendt d. 24. januar. Vi har planlagt mø-
det d. 29. marts. 
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Bemærkninger: Vigtigt, at vi har særligt fokus på kvalitetsstandar-
den holdt op mod Budget 2022. Pkt. 2 i forslaget fjernes. Søren 
udsender invitationen til Økonomiudvalget og Børne- og Ung-
domsudvalget. Vi håber traditionen tro på et stort fremmøde og en 
konstruktiv dialog med de nye udvalg, hvilket kræver stram møde-
styring. 
 

 
5.  

 
Valg til bestyrelse 

 
15 min 
MKJ 

 
Hvem er på valg? Søren, Tommy, Tina, Mette H. og Mette F. 
 
Lige nu er halvdelen på valg hvert andet år, men med en 4-årig 
valgperiode. 
Skolebestyrelsen har tidligere presset på for at indføre 2-årige 
valg, således at eks. forældrene i udskolingen kan nå at komme 
med. Det er nu besluttet politisk. 
Fremover ønsker vi valg for 2 år ad gangen. Således skal vi i 
praksis afholde valg hvert år. Det betyder valg af henholdsvis 3 og 
4 kandidater. 
Tommy laver udkast til valgperioder for de enkelte kandidater og 
rundsender til hele skolebestyrelsen. Line bliver taget med på råd. 
Punktet drøftes igen på næste møde i forhold til de endelige valg-
lister, m.m. 
 
Mette H. ønsker ikke at genopstille til skolebestyrelsen. De øvrige 
kandidater ønsker at stille op igen. 
 

 

 
6. 

 
Ansættelse af ny leder 

 
10 min 
Ansættel-
sesudvalg 

Status på ansættelsesforløbet: 
I alt 8 ansøgere har søgt skolelederstillingen. 5 var indkaldt til 1. 
samtale d. 18. januar. 3 er indkaldt til 2. runde onsdag d. 26. ja-
nuar. Skolechef Lene Mehlsen Thomsen står for den praktiske del 
af ansættelsesforløbet. Vi ser meget frem til den endelige ansæt-
telse forventeligt pr. 1. marts. 
De 3 kandidater får udarbejdet profiltests, som fremlægges for an-
sættelsesudvalget inden samtalestarten, ligesom de også har 
skullet forberede en case som oplæg til samtalen. 

 

 
7. 

 
Midtvejsevaluering 
Udskolingslinjer 

 
15 min 
LP 

 
Oplæg v. kontakt- og faglærere Louise Broch Christensen og Pia 
Pors. 
Omdelt: Info-folderen ”Nye linjer på 9. årgang på Auning skole”. 
(findes også på skolens hjemmeside) 

 



Side 6 af 8 

Lærerne redegjorde for det faglige indhold og den overordnede 
årsplan på linjerne. Uddybning af målsætningen omkring årspla-
nens opbygning - særligt de 4 uger med faglig fordybelse, hvor 
eleverne arbejder på niveaudelte faglige hold på tværs af årgan-
gen. Uddybning af, hvordan eleverne samarbejder med de lokale 
ungdomsuddannelser eks. Videndjurs (Erhvervsuddannelser), 
Sosu, Grenaa Gymnasium & HF, m. fl. På linjerne lægges der 
vægt på elevernes motivation og den uddannelsesretning, som de 
i løbet af skoleåret orienterer sig imod. Ved skoleårets start var 
der meget fokus på, at eleverne kom til at kende deres nye klas-
sekammerater. Toningen i linjefagene har virket motiverende for 
eleverne. De har hurtigt fundet sammen med dem, der har de 
samme interesser. 
 
Status på eleverne: 1 elev har forladt årgangen i indeværende 
skoleår - 6 er kommet til. 
Elevernes tilbagemelding på deres trivsel og læring findes bl.a. i 
de 2 nyhedsbreve, som er udgivet. Elevernes udbytte har været 
opgjort i forhold til eks. fremmøde, konfliktniveauet, det faglige ni-
veau samt elevernes oplevelse af ”mening” og medinddragelse. 
Ingen elever har skiftet linje i årets løb. Eleverne oplever, at de er 
”landet” i noget, der giver mening.  
 
Personalets tilbagemelding: Det har været en stor udfordring for 
personalet at sætte det nye i gang, men det har også givet en stor 
faglig tilfredsstillende. Vi bestræber os på at opbygge lærings-
mæssige og faglige prototyper, som kan videreudvikles og gen-
bruges til kommende hold. Personalet samarbejder på kryds og 
tværs og har arbejdet meget tværfagligt.  
 
Forældrenes tilbagemelding er givet på skole-hjem-samtalerne og 
løbende over skoleåret. De oplever overvejende at have motive-
rede og tilfredse unge. Skolebestyrelsen anbefaler, at skolen også 
giver alle forældre mulighed for at besvare et spørgeskema i ret-
ning af det, som eleverne har udfyldt. 
Hvad siger ungdomsuddannelserne? Videndjurs melder positivt 
tilbage om et fortsat samarbejde. 
 
Hvad tænker vi på sigt? Skal vi udvide projektet og evt. indføre 
det tidligere? Lige nu er anbefalingen - også bl.a. pga. at Corona 
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har fyldt så meget - at vi i kommende skoleår fortsætter med 9. år-
gang. Således får vi flere erfaringer at bygge på, inden en evt. ud-
videlse af linjeinddelingen.  
 
8. årgang og deres forældre får den første introduktion i slutnin-
gen af marts måned. 

     

     

     

 
8. 

 
Nyt fra bestyrelsesformanden (O) 
Orientering om aktuelle sager 
 

 
5 min 
MKJ 

 
Der har ikke været henvendelser eller indkomne forslag. 
 
Forårsmødet med Børneby Nord skal snart lægges fast. Morten 
aftaler. 

. 

 
9. 

 
Nyt fra ungdomsrådet (O) 
Orientering om aktuelle forhold. 
 

 
5 min 
 
 
 

 
 Der har ikke været afholdt møde pga. Corona. 
 

 

 
10. 

 
Nyt fra medarbejder- 
Repræsentanterne (O) 
Orientering om aktuelle forhold 
 

 
5 min 
 
LBS & BX 
 
 

 
Corona fylder så meget. Det slider… Vi glæder os meget til vi er 
på den anden side…. 
 
Hvad mon vi kan efter vinterferien med ændrede retningslinjer? 
 
Fleksibiliteten er kreativiteten er stor. 
 
Det er mere end nogensinde nødvendigt med hyppig og tydelig 
kommunikation. Vi prøver fortsat at holde humøret højt - sammen! 
 
Vi har udarbejdet et nyt materiale til vikarerne (info-folder) 
 
 

 
 

 
11. 

 
Den gode historie (B) 
Hvilken god historie / fakta ønsker 
vi at fortælle. 

 
5 min 
 
Alle 

 
Forslag: Annoncering af vores nye skoleleder. Skolechef Lene 
Mehlsen Thomsen melder ud til alle. Lissi kontakter Mette om Fa-
cebookopslag. 
 
Næste gang: Annoncering af skolebestyrelsesvalg. 
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12. 
 

 
Eventuelt (O) 
 

 
5 min 
Alle 

 
Henvendelse fra Søren Kanne Skole om at få undersøgt mulighe-
derne for, at skolebuskørslen kan omlægges, så eleverne får min-
dre transporttid. Hvad gør vi?  
Hvad vurderer vi i skolebestyrelsen er en passende tidsramme, 
som vore elever skal køre i bus pr. dag? 
Skal vi drøfte det med vore politikere, når de kommer på besøg? 
Morten tager kontakt til Søren Kanne skolens skolebestyrelse. 
 
Opfølgning fra sidste møde vedr. ekstra opmærksomhed på ele-
ver, der evt. forlader skolen i undervisningstiden. Personalebe-
mandingen i pauserne er intensiveret, så det er stoppet. 
 
Skolefest. Er der gode idéer til forårets fest (udendørs)?  
 
Hvordan kan vi skabe en fest også for de unge?  
 
Punkter til næste møde:  
Informationsmateriale vedr. skolebestyrelsesvalg. 
 
Respons fra mødet med Søren Kanne skolen om skolebustrans-
port. 
 
Orientering fra legepladsudvalget. (Heino) 
 
Skolefest 2022. Oplæg fra personalet i grundskolen. 
 

 
. 
 
 

 


